

SAVAGE 555E 28GA MC-5 26"BBL SINGLE SELECTIVE TRIGGER WALNUT

Savage 555E 28ga MC-5 26"Bbl Single Selective Trigger Walnut



Attributes

- Name: SAVAGE 555E 28GA MC-5 26"BBL SINGLE SELECTIVE TRIGGER WALNUT
- Manufacturer: SAVAGE ARMS
- Product no.: 250014907
- Mfr. No.: 22594
- Action Type: Break Action
- Barrel Length: 26"
- Capacity: 2-Round
- Finish: NA
- Front Sight: NA
- Gauge: 28 Gauge
- Length: NA
- Magazine Included: None
- Magazine Type: NA
- Make: Savage Arms
- Model: 555
- Muzzle: NA
- Rear Sight: NA
- Stock Material: NA
- Weight: NA
- Delivery weight: 4.15kg
- Shipping height: 76mm
- Shipping width: 235mm
- Shipping length: 832mm
- UPC: 011356225948

Item details

Made in USA

US export classification: 0A502

Table of Contents

- [Startpage](#)
- [Deutsch: Sicherheitshinweise für den Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl](#)
- [English: Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl Single Selective Trigger Walnut Safety Instruction Guide](#)

Sicherheitshinweise für den Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl

Einleitung

Herzlichen Glückwunsch zu Ihrem Kauf des Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl. Dieses Produkt wurde entwickelt, um Ihnen eine sichere und angenehme Nutzung zu ermöglichen. Bitte lesen Sie diese Sicherheitshinweise sorgfältig durch, um potenzielle Risiken zu verstehen und sicherzustellen, dass Sie das Produkt korrekt verwenden.

Allgemeine Sicherheitsrichtlinien

- Stellen Sie sicher, dass das Produkt nur von Erwachsenen verwendet wird.
- Bewahren Sie das Produkt außerhalb der Reichweite von Kindern auf.
- Überprüfen Sie vor der Verwendung, ob das Produkt in einwandfreiem Zustand ist.
- Verwenden Sie das Produkt nur für den vorgesehenen Zweck.
- Beachten Sie alle lokalen Gesetze und Vorschriften zur Verwendung von Schusswaffen.

Spezifische Sicherheitsvorkehrungen für die Verwendung

- Tragen Sie immer geeignete Schutzausrüstung, einschließlich Gehörschutz und Schutzbrille.
- Achten Sie darauf, dass der Abzug nicht versehentlich betätigt wird.
- Halten Sie den Lauf immer in eine sichere Richtung.
- Laden Sie die Waffe erst unmittelbar vor der Verwendung.
- Entladen Sie die Waffe sofort nach Gebrauch.

Anweisungen für Installation und Nutzung

- **Installation:**
 - Überprüfen Sie, dass alle Teile des Gewehrs vorhanden sind.
 - Stellen Sie sicher, dass das Gewehr auf einer stabilen und sicheren Oberfläche steht.
- **Nutzung:**
 - Laden Sie die Waffe gemäß den Anweisungen des Herstellers.
 - Vergewissern Sie sich, dass die Sicherheitsmechanismen korrekt funktionieren.
 - Zielen Sie niemals auf etwas, das Sie nicht treffen möchten.
 - Schießen Sie nur in dafür vorgesehenen Bereichen.

Entsorgungsanweisungen

- Entsorgen Sie das Produkt gemäß den örtlichen Vorschriften für gefährliche Abfälle.
- Bringen Sie das Produkt zu einer autorisierten Sammelstelle, wenn es nicht mehr benötigt wird.

Kontaktinformationen für weitere Unterstützung

Für weitere Informationen oder Unterstützung wenden Sie sich bitte an den Hersteller oder an die Verkaufsstelle, bei der Sie das Produkt erworben haben.

Bitte beachten Sie: Diese Sicherheitshinweise sind nicht vollständig und ersetzen nicht die vollständige Bedienungsanleitung. Es liegt in Ihrer Verantwortung, sich über die korrekte und sichere Verwendung des Produkts zu informieren.

Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl Single Selective Trigger Walnut Safety Instruction Guide

Introduction

Thank you for choosing the Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl Single Selective Trigger Walnut. This guide provides essential safety instructions, usage guidelines, and disposal information to ensure safe operation and compliance with EU General Product Safety Regulation (GPSR).

General Safety Guidelines

- Ensure that all users are familiar with the operation of the firearm.
- Always treat the firearm as if it is loaded.
- Keep the firearm pointed in a safe direction at all times.
- Do not place your finger on the trigger until you are ready to shoot.
- Always ensure the safety mechanism is engaged when not in use.
- Be aware of your surroundings and ensure that you have a clear line of sight before firing.
- Store the firearm in a secure location, out of reach of children and unauthorized users.
- Regularly inspect the firearm for any signs of wear or damage.

Specific Safety Precautions for Use

- **Age Restrictions:** This firearm is intended for use by individuals aged 18 and above. Ensure that all users meet this age requirement.
- **Protective Gear:** Always wear appropriate eye and ear protection when shooting.
- **Shooting Environment:** Only use the firearm in designated shooting areas or ranges.
- **Weather Conditions:** Avoid using the firearm in adverse weather conditions that may affect visibility or safety.
- **Handling:** Never handle the firearm while under the influence of alcohol or drugs.

Instructions for Installation and Usage

1. Installation:

- Ensure that the firearm is unloaded before any handling.
- Familiarize yourself with the operating manual and safety features of the firearm.
- Check for any obstructions in the barrel before use.

2. Usage:

- Load the firearm with the appropriate 28 gauge ammunition.
- Engage the safety mechanism before loading.
- To fire, disengage the safety and pull the trigger while maintaining a firm grip on the firearm.
- After firing, ensure the firearm is unloaded and reengage the safety mechanism.

Disposal Instructions

- Dispose of any unused or expired ammunition according to local regulations.
- When disposing of the firearm, contact local authorities for proper disposal methods.
- Ensure that the firearm is rendered inoperable before disposal.

Contact Information for Further Support

For any inquiries regarding safety or product information, please reach out to your local authorized dealer or manufacturer representative.

By following these guidelines, you can ensure a safe and enjoyable experience with your Savage 555E 28ga MC5 26" Bbl Single Selective Trigger Walnut. Thank you for your attention to safety.